
 

 

 
 
 
 
Nr. 20/2021 
 

PROCES – VERBAL 
 Încheiat azi, 19 mai 2021, cu ocazia ședinței extraordinare a Consiliului Local al 
Municipiului Sfântu Gheorghe, la care sunt prezenţi 19 membri, lipsind: Magyarosi Imola-
Piroska. 

Convocarea Consiliului Local al Municipiului Sfântu Gheorghe s-a făcut în 
conformitate cu prevederile Legii nr. 55/2020 privind unele măsuri pentru prevenirea și 
combaterea efectelor pandemiei de COVID-19, prevederile HG nr. 394/2020 privind 
declararea stării de alertă și măsurile care se aplică pe durata acesteia pentru prevenirea și 
combaterea efectelor pandemiei de COVID-19, respectiv în conformitate cu prevederile 
art. 133 alin. (2) și art. 134 alin. (1) lit. a și art. 196 alin. (1) lit. b din OUG nr. 57/2019 
privind Codul administrativ prin Dispoziţia emisă de primarul Municipiului Sfântu 
Gheorghe, nr. 624/2021. Ședința se desfășoară prin sistemul de audioconferință STS. 
 La şedinţă participă, conform legii: Antal Árpád-András, primarul Municipiului 
Sfântu Gheorghe, Vargha Fruzsina, Toth-Birtan Csaba viceprimarii Municipiului Sfântu 
Gheorghe, Kulcsár Tünde-Ildikó, secretarul general al Municipiului Sfântu Gheorghe. 
 Doamna președinte de ședință JANCSÓ ÉVA (lb.r): „Bună ziua. Prima dată aș 
dori să fac prezența. 
 Se dă citire listei consilierilor locali care răspund cu prezent.  

(lb.r): „Începem cu Ordinea de zi. Avem proiect de hotărâre nr. 1, și dacă mai are 
cineva de adăugat la Ordinea de zi?” 

Domnul primar ANTAL ÁRPÁD-ANDRÁS (lb.m/lb.r.): „Sunt Antal Árpád, și aș 
avea o propunere D1 privind constatarea încetării de drept a mandatului de consilier local a 
domnului Ambrus Zsombor. Mulțumesc.” 

Doamna președinte de ședință JANCSÓ ÉVA (lb.r): „Mulțumim. Dacă mai are 
cineva de adăugat?” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.r.): „Sunt Toth-Birtan Csaba. Aș 
dori să adaug la Ordinea de zi un punct D2 pentru modificarea și completarea HCL nr. 
34/2020 privind aprobarea Studiului de fezabilitate (SF), pentru obiectivul de investiţii și 
aprobarea proiectului „Construirea a 50 de locuințe sociale în Cartierul Őrkő” din 
Municipiul Sfântu Gheorghe, judeţul Covasna și a cheltuielilor legate de proiect, cu 
modificările și completările ulterioare. Un punct D3: pentru modificarea și completarea 
HCL nr. 32/2020 privind aprobarea Studiului de fezabilitate (SF), pentru obiectivul de 
investiţii și aprobarea proiectului „Construire grădiniță în cartierul Őrkő” din Municipiul 
Sfântu Gheorghe, judeţul Covasna și a cheltuielilor legate de proiect, cu modificările și 
completările ulterioare. Respectiv D4 pentru modificarea HCL nr. 33/2020 privind 
aprobarea Studiului de fezabilitate (SF), pentru obiectivul de investiţii „Construire centru 
comunitar integrat din Őrkő” din municipiul Sfântu Gheorghe, judeţul Covasna cu 
modificările și completările ulterioare. Un punct D5 pentru modificarea devizului general, 
aprobat prin HCL nr. 295/2016 privind aprobarea Documentaţiei de avizare a lucrărilor de 
intervenții, pentru obiectivul de investiții „Reabilitarea clădirilor principale, corp A-B, 
clădire bibliotecă la Colegiul Național Mihai Viteazul din municipiul Sfântu Gheorghe, 
județul Covasna”, cu modificările și completările ulterioare. Punctul D6: privind aprobarea 



 

 

participării Municipiului Sfântu Gheorghe la proiectul ”Construire clădire cu funcție de 
servicii de incubator de afaceri în Municipiul Sfântu Gheorghe” și inițierea procedurii de 
selecție a administratorului incubatorului de afaceri. 
 Doamna președinte de ședință JANCSÓ ÉVA (lb.r): „Mulțumim. Haideți să 
votăm, dacă sunteți de acord cu adăugarea punctelor D1, D2, D3, D4, D5 și D6. Dacă 
sunteți de acord, sau nu, vă rog să-mi spuneți pe puncte, cu care puncte sunteți de acord, să 
adăugăm la Ordinea de zi. Încep eu. Sunt de acord cu adăugarea pe Ordinea de zi a 
punctului D1, D2, D3, D4, D5 și D6. O să întreb de la fiecare, cu acordul dumneavoastră, 
dacă sunteți de acord să adăugăm la Ordinea de zi. Întreb prima dată pe dl. Comăneci dacă 
este de acord, să adăugăm punctele, și să spuneți așa, pe puncte.” 

Domnul consilier COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r): „Da, sunt de acord cu D1, 
D2, D3, D4, D5 și D6.” 

Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.r): „Sunt de acord cu D1, D2, D3, D4, 
D5 și D6.” 

Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „De acord cu D1, D2, 
D3, D4, D5 și D6.” 

Domnul consilier DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.m): „Sunt de acord cu luarea pe 
Ordinea de zi a punctelor D1, D2, D3, D4, D5 și D6. Mulțumesc..” 

Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m.): „Sunt de acord cu 
luarea pe Ordinea de zi a punctelor D1, D2, D3, D4, D5 și D6.” 

Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL: (lb.m.): „De acord cu luarea pe Ordinea de zi a 
punctelor D1, D2, D3, D4, D5 și D6.” 

Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „De acord cu luarea pe 
Ordinea de zi a punctelor D1, D2, D3, D4, D5 și D6.” 

Doamna consilier KÁDÁR IMOLA (lb.m.): „Sunt de acord cu luarea pe Ordinea 
de zi a punctelor D1, D2, D3, D4, D5 și D6” 

Doamna consilier KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m.): „Sunt de acord cu 
luarea pe Ordinea de zi a punctelor D1, D2, D3, D4, D5 și D6.” 

Domnul consilier KOLCZA ISTVÁN (lb.m): „Sunt de acord cu luarea pe Ordinea 
de zi a punctelor D1, D2, D3, D4, D5 și D6.” 

Domnul consilier LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu luarea pe 
Ordinea de zi a punctelor D1, D2, D3, D4, D5 și D6.” 

Doamna consilier SIPOS DÓRA-VIOLA (lb.m): „Sunt de acord cu luarea pe 
Ordinea de zi a punctelor D1, D2, D3, D4, D5 și D6.” 

Doamna consilier SZÉKELY KINCSŐ (lb.m/lb.r): „Sunt de acord cu luarea pe 
Ordinea de zi a punctelor D1, D2, D3, D4, D5 și D6.” 

Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu luarea pe Ordinea 
de zi a punctelor D1, D2, D3, D4, D5 și D6.” 

Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord cu luarea 
pe Ordinea de zi a punctelor D1, D2, D3, D4, D5 și D6.” 

Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m): „Sunt de acord cu luarea pe 
cu luarea pe Ordinea de zi a punctelor D1, D2, D3, D4, D5 și D6.” 

Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF: (lb.r./lb.m): „Sunt de acord cu luarea pe 
Ordinea de zi a punctelor D1, D2, D3, D5 și D6. La punctul D4 nu doresc să particip la 
deliberare și la vot, nici la votul pentru luarea pe Ordinea de zi.” 

Se votează cu 18 voturi pentru, 1 consilier lipsind de la vot (Kondor Ágota), 
punctul D1. 

Se votează cu 18 voturi pentru, 1 consilier lipsind de la vot (Kondor Ágota), 



 

 

punctul D2. 
Se votează cu 18 voturi pentru, 1 consilier lipsind de la vot (Kondor Ágota), 

punctul D3. 
Se votează cu 17 voturi pentru, 1 consilier lipsind de la vot (Kondor Ágota), 1 

consilier nu participă la vot (Zsigmond József) punctul D4. 
Se votează cu 18 voturi pentru, 1 consilier lipsind de la vot (Kondor Ágota), 

punctul D5. 
Se votează cu 18 voturi pentru, 1 consilier lipsind de la vot (Kondor Ágota), 

punctul D6. 
Doamna președinte de ședință JANCSÓ ÉVA (lb.r): „Mulțumim. Dacă mai aveți 

ceva de adăugat la diverse, dacă mai aveți întrebări? Vrea cineva să se înscrie la diverse? 
Dacă nu, vă rog să votați Ordinea de zi în întregime. Eu sunt de acord cu Ordinea de zi.” 

Domnul consilier COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r): „Sunt de acord cu Ordinea 
de zi întreg.” 

Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.m/lb.r): „Sunt de acord cu Ordinea de 
zi.” 

Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „De acord cu Ordinea 
de zi.” 

Domnul consilier DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.m): „Sunt de acord cu Ordinea de 
zi.” 

Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m.): „Sunt de acord cu 
Ordinea de zi.” 

Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL: (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de zi.” 
Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea 

de zi.” 
Doamna consilier KÁDÁR IMOLA (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de zi.” 
Doamna consilier KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m.): „Sunt de acord cu 

Ordinea de zi.” 
Domnul consilier KOLCZA ISTVÁN (lb.m): „Sunt de acord cu Ordinea de zi.” 
Domnul consilier LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m/lb.r): „Sunt de acord.” 
Doamna consilier SIPOS DÓRA-VIOLA (lb.r./lb.m): „Sunt de acord.” 
Doamna consilier SZÉKELY KINCSŐ (lb.m): „Sunt de acord cu Ordinea de zi.” 
Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.m): „Sunt de acord cu Ordinea de zi.” 
Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord cu 

Ordinea de zi.” 
Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF: (lb.m): „Sunt de acord cu Ordinea de 

zi.” 
Se votează cu 18 voturi pentru, 1 consilier lipsind de la vot (Kondor Ágota), 

Ordinea de zi în întregime. 
Doamna președinte de ședință JANCSÓ ÉVA (lb.r): „Înainte de a intra în 

dezbaterea Ordinii de zi, doresc să vă supun atenției următoarele: potrivit art. 228 din OUG 
nr. 57/2019 privind Codul administrativ, nu pot lua parte la deliberarea şi adoptarea 
hotărârilor consilierii care au un interes personal în problema supusă dezbaterii. Dacă sunt 
asemenea situaţii consilierii sunt obligaţi să anunţe înainte de începerea ședinței interesul 
personal pe care-l au în problema respectivă.” 
 PUNCTUL I de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea solicitării 
transmiterii unor imobile din domeniul public al Statului şi din administrarea Ministerului 



 

 

Tineretului și Sportului prin Direcția Județeana pentru Sport și Tineret, în domeniul public 
al Municipiului Sfântu Gheorghe şi în administrarea Consiliului Local al Municipiului 
Sfântu Gheorghe. Prezintă: Antal Árpád-András, primar. 
 Domnul primar ANTAL ÁRPÁD-ANDRÁS (lb.r.): „Mulțumesc frumos. Acest 
imobil despre care ați făcut amintire chiar în titlul proiectului de hotărâre, se află în 
municipiul Sfântu Gheorghe, pe str. Bánki Donát nr. 25, are un teren de 4470 mp, trei 
clădiri, din care 2 sunt în stare foartă avansată de degradare și una este în stare un pic mai 
bună. Vă mulțumesc.” 
 Se votează cu 16 voturi pentru, 2 consilieri lipsind de la vot (Kondor Ágota, Sipos 
Dóra-Viola), 1 consilier se abține (Comăneci Liviu-Vasile), HOTĂRÂREA NR. 
158/2021. 
 Doamna președinte de ședință JANCSÓ ÉVA (lb.r): „Mulțumim. A fost avizat 
favorabil de către comisia juridică și economică. Dacă aveți întrebări, ceva de adăugat? 
Haideți să decidem dacă votăm pe rând fiecare punct, sau votăm la final totate punctele? 
Suntem de acord, să votăm la final punctele și inclusiv diversele. Să votăm prima data 
asta? Sau doriți să votăm fiecare punct separat, după ce se prezintă?” 

Domnul consilier DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.r): „Să votăm în întregime d-na 
președinte.” 

Doamna președinte de ședință JANCSÓ ÉVA (lb.r): „Ok. Atunci vă rog să votăm 
dacă sunteți de acord să votăm în întregime la final.” 

Domnul consilier COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r): „Da, sunt de acord.” 
Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.m/lb.r): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.r./lb.m): „Sunt de acord.” 
Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.r.): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL: (lb.m./lb.r): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Sunt de acord.” 
Doamna consilier KÁDÁR IMOLA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
Doamna consilier KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier KOLCZA ISTVÁN (lb.m): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m/lb.r): „Sunt de acord.” 
Doamna consilier SIPOS DÓRA-VIOLA (lb.r./lb.m): „Sunt de acord.” 
Doamna consilier SZÉKELY KINCSŐ (lb.r.): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.m/lb.r): „Sunt de acord.” 
Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF: (lb.m/lb.r): „Sunt de acord.” 
Doamna președinte de ședință JANCSÓ ÉVA (lb.r): „Bine, atunci o să votăm la 

final.” 
 PUNCTUL D1 de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind constatarea încetării 
de drept a mandatului de consilier local a domnului Ambrus Zsombor. Prezintă: Antal 
Árpád-András, primar. 

Domnul primar ANTAL ÁRPÁD-ANDRÁS (lb.r.): „Mulțumesc. Dl. Ambrus 
Zsombor, colegul nostru a obșinut postul de șef al Cancelariei Prefectului Județului 
Covasna, și având în vedere faptul că cele două funcții, respectiv calitatea de consilier local 
și cel de șef al cancelariei prefectului sunt incompatibile, dl. consilier a renunțat la 
mandatul de consilier local. Noi astăzi trebuie să constatăm încetarea de drept a mandatului 
domniei sale pe baza prevederilor articolului 204 alineatul 2 din OUG nr. nr. 57/2019 



 

 

privind Codul administrativ. Și-a dat demisia din funcția de consilier local. Vă mulțumesc. 
Și vreau pe această cale să-i mulțumesc dlui consilier pentru activitatea pe care a 
desfășurat-o atât de consilier local, cât și de președinte al comisiei juridice. Mulțumesc 
frumos.” 
 Se votează cu 18 voturi pentru, 1 consilier lipsind de la vot (Sipos Dóra-Viola), 
HOTĂRÂREA NR. 159/2021. 
 PUNCTUL D2 de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre pentru modificarea și 
completarea HCL nr. 34/2020 privind aprobarea Studiului de fezabilitate (SF), pentru 
obiectivul de investiţii și aprobarea proiectului „Construirea a 50 de locuințe sociale în 
Cartierul Őrkő” din Municipiul Sfântu Gheorghe, judeţul Covasna și a cheltuielilor legate 
de proiect, cu modificările și completările ulterioare. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, 
viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.r): „În procesul de depunere al 
solicitărilor de finanțare, ne aflăm în perioada precontractuală pentru acest proiect și pentru 
următoarele două, care vor fi prezentate la punctele D3 și D4, și am primit o solicitare de 
clarificări din partea Agenției de Dezvolatre Regională Centru, prin care a solicitat unele 
modificări, cărora le dăm curs, fără ca valoarea totală a investiției, respectiv valoarea 
contribuției proprii să se modifice. În acest caz este vorba de construirea a 50 de locuințe 
sociale, și asemănător va fi și în cazul proiectului de construire a grădiniței, respectiv 
construirea centrului integrat comunitar din zona Őrkő.”  
 Se votează cu 18 voturi pentru, 1 consilier lipsind de la vot (Sipos Dóra-Viola), 
HOTĂRÂREA NR. 160/2021. 

Doamna președinte de ședință JANCSÓ ÉVA (lb.r): „Mulțumim. Menționez faptul 
că, comisia juridică a avizat favorabil proiectul de hotărâre. Dacă mai aveți întrebări? Dacă 
nu, trecem la punctul D3.” 
 PUNCTUL D3 de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre pentru modificarea și 
completarea HCL nr. 32/2020 privind aprobarea Studiului de fezabilitate (SF), pentru 
obiectivul de investiţii și aprobarea proiectului „Construire grădiniță în cartierul Őrkő” din 
Municipiul Sfântu Gheorghe, judeţul Covasna și a cheltuielilor legate de proiect, cu 
modificările și completările ulterioare. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 

Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.r): „Nu cred că mai trebuie să 
prezint. Este asemănător punctului D2. La fel va fi și la D4. Dacă sunt întrebări încerc să 
răspund.” 
 Se votează cu 18 voturi pentru, 1 consilier lipsind de la vot (Sipos Dóra-Viola), 
HOTĂRÂREA NR. 161/2021. 

Doamna președinte de ședință JANCSÓ ÉVA (lb.r): „Dacă sunt întrebări? 
Menționez faptul că, comisia juridică a avizat favorabil punctul D3. Dacă nu aveți întrebări 
trecem la punctul D4.” 
 PUNCTUL D4 de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre pentru modificarea HCL nr. 
33/2020 privind aprobarea Studiului de fezabilitate (SF), pentru obiectivul de investiţii 
„Construire centru comunitar integrat din Őrkő” din municipiul Sfântu Gheorghe, judeţul 
Covasna cu modificările și completările ulterioare. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, 
viceprimar. 
 Doamna președinte de ședință JANCSÓ ÉVA (lb.r): „Nu cred că este cazul să fie 
prezentat. Comisia juridică a avizat favorabil acest proiect de hotărâre. Dacă aveți 
întrebări? Dacă nu trecem la punctul D5.” 
 Se votează cu 17 voturi pentru, 1 consilier lipsind de la vot (Sipos Dóra-Viola), 1 
consilier nu participă la deliberare și la vot (Zsigmond József), HOTĂRÂREA NR. 



 

 

162/2021. 
 PUNCTUL D5 de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre pentru modificarea 
devizului general, aprobat prin HCL nr. 295/2016 privind aprobarea Documentaţiei de 
avizare a lucrărilor de intervenții, pentru obiectivul de investiții „Reabilitarea clădirilor 
principale, corp A-B, clădire bibliotecă la Colegiul Național Mihai Viteazul din municipiul 
Sfântu Gheorghe, județul Covasna”, cu modificările și completările ulterioare. Prezintă: 
Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 

Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.r): „În cadrul acestei investiții, 
respectiv reabilitarea clădirilor principale la Colegiul Național ”Mihai Viteazul”, au 
intervenit niște lucrări care nu au fost cuprinse în proiectul inițial. Pentru acestea printr-o 
dispoziție de șantier și prin notă de comandă suplimentară au fost făcute proiectele de 
deviz. Este vorba de modernizarea centralei termice și a sistemului de subteran de transport 
al agentului termic și modernizarea completă a sistemelor exterioare de canalizară pluvială 
și menajeră. Devizul pentru aceste lucrări suplimentare totalizează 509.168 de lei+TVA, și 
în urma modificărilor propuse valoarea totală a devizului devine 16.963.704 lei + TVA, din 
care 8.000.000 de lei din bugetul de stat, respectiv restul de 8.963.704 din bugetul local.”  
 Se votează cu 18 voturi pentru, 1 consilier lipsind de la vot (Sipos Dóra-Viola), 
HOTĂRÂREA NR. 163/2021. 
 Doamna președinte de ședință JANCSÓ ÉVA (lb.r): „Proiectul de hotărâre a fost 
avizat favorabil de comisia juridică și comisia economică. Dacă aveți întrebări? Dacă nu 
trecem la punctul D6.” 
 PUNCTUL D6 de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 
participării Municipiului Sfântu Gheorghe la proiectul ”Construire clădire cu funcție de 
servicii de incubator de afaceri în Municipiul Sfântu Gheorghe” și inițierea procedurii de 
selecție a administratorului incubatorului de afaceri. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, 
viceprimar. 

Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.r): „Municipiul Sfântu Gheorghe 
ar dori să participe cu proiectul de construire a unui incubator de afaceri, și la solicitarea de 
proiecte, lansat prin Programul Operațional Regional, axa prioritară 2 “Îmbunătăţirea 
competitivităţii întreprinderilor mici şi mijlocii” se dorește construirea acestui incubator de 
afaceri în str. Bánki Donát. Este în curs aprobarea PUZ-ului pentru această zonă, în care se 
poate include și acest incubator de afaceri. Pentru a participa la depunerea de proiecte, este 
necesar să avem un administrator incubatorului de afaceri, care trebuie să îndeplinească 
anumite condiții fixate prin ghidul de finanțare și în vederea alegerii acestui administrator 
se demarează procedura, care este descrisă prin anexele acestui proiect de hotărâre.” 
 Se votează cu 18 voturi pentru, 1 consilier lipsind de la vot (Sipos Dóra-Viola), 
HOTĂRÂREA NR. 164/2021. 
 Doamna președinte de ședință JANCSÓ ÉVA (lb.r): „Proiectul de hotărâre D6 a 
fost avizat favorabil de către comisia juridică și comisia economică. Dacă aveți întrebări? 
Dacă nu, atunci trecem la vot. Eu, subsemnata sunt de acord cu proiectul de hotărâre nr. 1, 
cu D1, D2, D3, D4, D5 și D6. O să întreb acum și pe dl. Comăneci.” 

Domnul consilier COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r): „Da, de la proiectul de 
hotărâre nr. 1 mă abțin. D1-da, D2-da, D3-da, D4-da, D5-da și D6-da.” 

Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.r): „Sunt de acord cu proiectul de 
hotărâre 1, cu proiectul de hotărâre D1, D2, D3, D4, D5 și D6.” 

Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Sunt de acord cu 
proiectul de hotărâre 1, la fel cu proiectele de hotărâri D1, D2, D3, D4, D5 și D6.” 

Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.r.): „Sunt de acord cu 



 

 

punctul 1, cu punctele D1, D2, D3, D4, D5 și D6.” 
Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL: (lb.m.): „Sunt de acord cu punctul 1 și cu 

punctele D1, D2, D3, D4, D5 și D6. Mulțumesc frumos.” 
Domnul consilier DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.r.): „Sunt de acord cu punctul 1, 

respectiv cu punctele D1, D2, D3, D4, D5 și D6.” 
Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Sunt de acord cu 

proiectul de hotărâre 1, respectiv cu D1, D2, D3, D4, D5 și D6.” 
Doamna consilier KÁDÁR IMOLA (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectele de 

hotărâre nr. 1, D1, D2, D3, D4, D5 și D6” 
Doamna consilier KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord cu 

proiectul de hotărâre 1, cu punctele D1, D2, D3, D4, D5 și D6.” 
Domnul consilier KOLCZA ISTVÁN (lb.m): „Sunt de acord cu proiectul de 

hotărâre 1, D1, D2, D3, D4, D5 și D6.” 
Doamna consilier KONDOR ÁGOTA (lb.m/lb.r.): „Aș dori să semnalizez faptul 

că sunt prezent și eu începând de la punctul D1. Deci voi vota începând cu punctul D1. 
Sunt de acord cu punctele D1, D2, D3, D4, D5 și D6. Mulțumesc.” 

Domnul consilier LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord cu punctele 1, 
D1, D2, D3, D4, D5 și D6.” 

Doamna consilier SZÉKELY KINCSŐ (lb.r): „Sunt de acord cu proiectele de 
hotărâre nr. 1, D1, D2, D3, D4, D5 și D6.” 

Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu punctele 1, D1, 
D2, D3, D4, D5 și D6. (lb.r.): Sunt de acord cu toate punctele de pe Ordinea de zi.” 

Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectul 
de hotărâre 1, respectiv cu punctele D1, D2, D3, D4, D5 și D6. (lb.r.): Sunt de acord cu 
toate punctele de pe Ordinea de zi.” 

Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m): „Sunt de acord cu punctele 
1, D1, D2, D3, D4, D5 și D6.” 

Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF: (lb.r.): „Sunt de acord cu punctul 1, și 
cu punctele D1, D2, D3, D5 și D6.” 

Doamna președinte de ședință JANCSÓ ÉVA (lb.r): „Mulțumesc pentru vot. Am 
ajuns la sfârșit. Mulțumesc pentru participare. Vă doresc o zi bună și ne vedem la ședința 
următoare. La revedere.” 

 
Prezentul Proces-verbal s-a încheiat într-un singur exemplar, care se păstrează la 

dosarul ședinței, în arhiva Primăriei Municipiului Sfântu Gheorghe, județul Covasna şi a 
fost adoptat în cadrul ședinței ordinare a Consiliului Local din data de 24 iunie 2021. 
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